
Epidemiudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 26. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 37
Det fremgår også, at der er fundet smitte hos flere plejehjemsbeboere de seneste uger. 
Det fremgår, at der også er foretaget flere test. I hvilken grad har antallet af test påvirket 
fund af nye smittede?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. november 2021 kl. 21:00.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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